

No. 20378. CONVENTION ON THE ELIMINATION OF ALL FORMS OF DISCRIMINATION AGAINST WOMEN. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 18 DECEMBER 1979¹

N° 20378. CONVENTION SUR L'ÉLIMINATION DE TOUTES LES FORMES DE DISCRIMINATION À L'ÉGARD DES FEMMES. ADOPTÉE PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 18 DÉCEMBRE 1979¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

31 March 1982

AUSTRIA

(With effect from 30 April 1982.)

With the following reservation:

“Austria reserves its right to apply the provision of article 7 (*b*), as far as service in the armed forces is concerned, and the provision of article 11, as far as night work of women and special protection of working women is concerned, within the limits established by national legislation.”

Registered ex officio on 31 March 1982.

RATIFICATION

Instrument déposé le :

31 mars 1982

AUTRICHE

(Avec effet au 30 avril 1982.)

Avec la réserve suivante :

[TRANSDUCTION — TRANSLATION]

L'Autriche se réserve le droit d'appliquer la disposition de l'article 7, *b*, s'agissant du service dans les forces armées, et la disposition de l'article 11, s'agissant du travail de nuit des femmes et de la protection spéciale des femmes qui travaillent, dans les limites établies par la législation nationale.

Enregistré d'office le 31 mars 1982.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1249, p. 13, and annex A in volumes 1252, 1253, 1254, 1256, 1257, 1259, 1261, 1262 and 1265.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1249, p. 13, et annexe A des volumes 1252, 1253, 1254, 1256, 1257, 1259, 1261, 1262 et 1265.